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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Orszáwg Giés Hivatala

Irornányszám : V 4 3 G g9

Érkezett: 2007 Júl Z 3. Írásbeli kérdés

„Miért nem készültek el határidőre a parlagfű elleni védekezés ellenőrzéséhez szükséges
kormányrendeletek?" címmel a Házszabály 91 . § (1) és (2) bekezdése alapján kérdést
kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .
Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés a 2007 . évi XVI. törvénnyel módosította a növényvédelmi törvényt . Ennek
keretében a parlagfű elleni közérdekű védekezés elrendelésének jogát a növényvédelmi
szervekhez telepítette, amellyel kapcsolatban két kormányrendelet módosítása is szükségessé
vált. Az Országgyűlés Környezetvédelmi bizottságának 2007 . május 9-i ülésén erről a
Földművelési és Vidékfejlesztési Minisztérium képviselője, Dr. Gólya Gellért a
következőképpen tájékoztatta a bizottság tagjait : „Még a további intézkedéseknél és
javaslatoknál megemlíteném, hogy módosításra szorul a mezőgazdasági szakigazgatási
hivatal létrehozásáról szóló 274/20066 kormányrendelet, ez a kormány elé benyújtásra is
kerül. Ez a jogszabály orvosolja azt a hiányosságot, ami a jegyzői hatáskört illeti a
belterületen, mert az új szabályozások miatt a jegyzőnek nincs jogköre elrendelni a közérdekű
védekezést, de mire ez a parlagfű-mentesítés feladatként jelentkezik, ez a kormányrendelet
megjelenik. Ugyanakkor módosítás alá fog kerülni a 335/20066 kormányrendelet is a
növényvédelmi igazgatás szervezetéről . "

A nevezett kormányrendeletek módosítására azonban a mentesítési határidőig, június 30-ig
nem került sor, sőt azok a mai napig (2007 . július 12 .) nem jelentek meg (?????) .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miért nem készültek el a parlagfű elleni védekezéshez és a közérdekű védekezés
elrendeléséhez elengedhetetlen kormányrendeletek? Mikorra várható ezek megjelenése?

Milyen fennakadásokat okoz ez a hatósági eljárásokban?

Várom Miniszter úr válaszát!

Budapest, 2007 . július
dr. Áder Jáno
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